

NOTA DE PRENSA

PROGRAMACIÓN ESPECIAL NAVIDEÑA EN TPA

- “La maxa de la navidá asturiana” un programa que nos acercará a los personajes tradicionales que encarnan el espíritu navideño en Asturias, y en el que no faltará la música, la cocina, los nervios y la ilusión.
- “Esta Nuechebona brinda con Marisina”. El programa del que todo el mundo hablará en Navidad. Una cena muy especial, no exenta de algún imprevisto, con divertidas entrevistas, música y mucho humor.
- “Luar & Babel Benvidos/Bienllegaos”. Tras el éxito de la gala de hermanamiento del año pasado, Asturias y Galicia volverán a celebrar la Navidad juntas.

Xixón/Gijón, 23 de diciembre de 2020.

Con motivo de las fiestas navideñas, la Televisión del Principado de Asturias (TPA) ha preparado para los días de Nochebuena y Navidad una programación muy especial con programas dirigidos a todos los públicos, que incluyen magia navideña asturiana, cocina, entrevistas, música y mucho humor.

PROGRAMACIÓN ESPECIAL DEL 24 DE DICIEMBRE, DÍA DE NOCHEBUENA

Mañana, jueves 24 de diciembre, a partir de las 17:00 horas, TPA emitirá “La maxa de la navidá asturiana” un programa fruto de la colaboración de RTPA con la Consejería de Cultura, Política Llingüística y Turismo dedicado a la magia de la Navidad en Asturias.

L'Anguleru, el considerado Papá Noel asturiano, junto a *Lolina la Rulera*, sus ayudantes las *Llendadoras* y *Llendadores* y el *Nataliegu* van a ser los protagonistas de esta tarde de Nochebuena. El programa presentado por la cantante asturiana Anabel Santiago y el cocinero Christian González repasará la historia de la Navidad asturiana a través de la figura de *L'Anguleru*, que miles de niños han estudiado y trabajado en clase durante todo este mes y que en la última década se ha convertido en el personaje asturiano de referencia a la hora de traer los regalos en Asturias la noche de Nochebuena.

A través de conexiones con los colegios, con la casa de *L'Anguleru* y con *Llendadores* en otras partes de Asturias, *L'Anguleru* irá comprobando si ya lo tiene todo listo para poder

repartir los regalos y presenciaremos en directo el momento en el que *L'Anguleru*, *Lolina* y los *Llendadores* se convierten en seres mágicos de la Navidad.

Durante este programa especial se presentará un nuevo villancico asturiano que tendrá como protagonista al tradicional *Ramu Nadal*, y tampoco faltará la cocina porque Chistian elaborará un tronco de Navidad en homenaje al *Nataliegu*.

“ESTA NUECHEBONA BRINDA CON MARISINA”

Y por la noche, a partir de las 21:15 horas, *“Esta Nuechebona brinda con Marisina”*. El personaje revelación de este 2020 en la Televisión Autonómica del Principado de Asturias protagonizará el especial de Nochebuena de casi dos horas de duración.

Marisina ha preparado una cena muy especial, cumpliendo siempre con las normas sanitarias, pero antes de sentarse a la mesa pasarán a visitarla sus amigas y amigos más queridos. Vicente Díaz, Anabel Santiago, Beatriz del Grupo Beatriz, Alberto Rodríguez, Laude Martínez, Iván Cano, Nerea Vázquez, la orquesta Waikas, la orquesta Versión Original, Samba y La Marquesina y el showman Charly Teibol. Todos ellos acudirán a brindar con Marisina antes de la cena de Nochebuena; una cena, no exenta de algún imprevisto, que este año celebrará con su suegra y su marido, Sandokán, como ella lo llama amorosamente. Al ser solo tres en la familia, Marisina también ha invitado a otras tres personalidades asturianas a cenar en Nochebuena, pero todavía no sabe si van a ir. Se trata de un piloto de Fórmula 1, una actriz de Candás y un cantante de Mieres. A lo largo del programa descubriremos si han aceptado la invitación.

En *“Esta Nuechebona brinda con Marisina”* encontraremos entrevistas emotivas en tono de humor, mucha música y carcajadas, con las hilarantes situaciones en las Marisina pondrá a sus invitados.

PROGRAMACIÓN ESPECIAL DEL 25 DICIEMBRE, DÍA DE NAVIDAD

Este viernes, 25 de diciembre, a partir de las 22:30 horas, Asturias y Galicia volverán a celebrar la Navidad juntas.

“Luar & Babel Benvidos Bienllegaos” será el segundo programa de hermanamiento astur-galaico, después de que el año pasado la Televisión de Galicia (TVG) y la Televisión del Principado de Asturias (TPA) coprodujesen el programa “Benvidos Bienllegaos” desde Ribadeo.

En este año marcado por la pandemia necesitamos celebrar, más que nunca, este 25 de diciembre con lo que nos une y con la música que más nos representa y emociona. TVG

y TPA ofrecerán un programa muy especial de Luar con la participación de Babel, presentado por José Ramón Gayoso, Sonia Fidalgo y nuestra Marisina.

El programa contará con las actuaciones de grandes artistas gallegos y asturianos, como Hevia, Joaquín Pixan o la orquesta Tekila; el grupo de baile tradicional Xeitu, Ambás y Ramsés Ilesias y el coro minero de Turón. Y por la parte gallega, con la orquesta Los satélites, Christian Escudero, Susana Seivane y el grupo de baile Adail.

LA MAXA DE LA NAVIDÁ

Na tarde de Nuechebona, TPA va emitir un programa especial dedicáu a la Maxa de la Navidá n'Asturies. L'Anguleru, el consideráu Papá Noel asturianu, va ser el protagonista d'esta tarde al pie de los Llendadores y del Nataliegu, el tueru sagráu de la Navidá asturiana.

Anguaño, dada la situación sanitaria na que tamos, TPA quier llevar a toles cases del Principáu la Maxa de la Navidá asturiana gracias a un programa especial nel que L'Anguleru, Lolina la Rulera, los ayudantes Llendadores y el Nataliegu van ser los protagonistas na tarde de Nuechebona.

El programa tará presentáu pola cantante asturiana Anabel Santiago y el cocineru Christian González, y va repasar la hestoria de la Navidá con esencia asturiana al traviés de la figura de L'Anguleru, que miles de neños estudiaron y trabayaron en clase a lo llargo de tou esti mes y que na última década convirtióse nel personaxe asturianu de referencia encargáu de traer los regalos na Nuechebona asturiana. El programa cuenta cola axuda de la Consejería de Cultura, Política Llingüística y Turismu del Principáu d'Asturies.

Conectando coles escueles, cola casa de L'Anguleru y colos Llendadores n'otres partes d'Asturies, L'Anguleru va dir comprobando si yá ta too preparao pa poder llevar los regalos per Asturies la nueche de Navidá. Y vamos vivir en directu'l momentu nel que L'Anguleru, Lolina y los Llendadores tresfórmanse en seres máxicos de la Navidá. Tampoco y-faltará la cocina, porque Chistian va elaborar un troncu de Navidá n'homenaxe al Nataliegu.

Amás, nesti programa especial va presentase un nuevu villancicu asturianu que va tener como protagonista el tradicional Ramu Nadal. Una tarde de munchos nervios ya ilusión gracias a la Maxa de la Navidá Asturiana.

La Maxa de la Navidá, esti xueves 24 d'avientu dempués de la película de vaqueros, 17:00, enTPA.

ESTA NUECHEBONA BRINDA CON MARISINA

Marisina, el personaxe revelación d'anguaño, va protagonizar l'especial de Nuechebona de TPA qu'entama dempués del Mensaxe del Rei.

Marisina será la protagonista de la cena de Nuechebona en TPA. El conociu personaxe de la Televisión Autonómica del Principáu d'Asturies preparó una cena bien especial, cumpliendo siempre coles normes sanitaries.

Enantes de sentase a la mesa van pasar a visitála les sos amigues y amigos más queríos. Vicente Díaz, Anabel Santiago, Beatriz del Grupu Beatriz, Alberto Rodríguez, Laude Martínez, Iván Cano, Nerea Vázquez, la orquesta Waikas, la orquesta Versión Orixinal, Samba y La Marquesina y el showman Charly Teibol.

Toos ellos van llegar a brindar con Marisina enantes de la cena de Nuechebona, qu'anguaño va celebrar cola so suegra y el so home, Sandokán, como ella llamar amorosamente. Al ser solu trés na familia, Marisina tamién convidó a otres trés personalidaes asturianas a cenar en Nuechebona, pero inda nun sabe si van dir. Tratar d'un pilotu de Fórmula 1, una actriz de Candás y un cantante de Mieres, nel programa vamos saber si aceptaron la invitación.

N'Esta Nuechebona brinda con Marisina vamos atopar entrevistes emotives en tonu d'humor, música, muncha música y risaes, coles hilarantes situaciones nes que pon Marisina a los sos invitaos.

Pero la cena cuerre peligru de nun celebrase porque una de les sos amigues nun-y devolvió la caja de langostinos que Marisina dio-y nel branu por que lu guardara nel arcón conxelador porque ella nun tenía sitiú y dende entós por más que la reclama nun-y la devuelve. ¿Qué técnica va utilizar Marisina pa rescatar los entrantes de la so cena de Nuechebona?

La respuesta'l 24 d'avientu, a partir de les 21:15 y mientres casi dos hores en TPA

Esta Nuechebona brinda con Marisina, el programa del que tol mundu va falar en Navidá

LUAR & BABEL BENVIDOS BIENLLEGAOS

Esti vienres Asturias y Galicia volverán celebrar la Navidá xuntos. Va ser el segundu programa de hermanamientu ástur-galaicu, dempués de que l'año pasáu TPA y TVG ficiesen la coproducción del programa Benvidos Bienllegaos dende Ribadeo.

Nesta ocasión, la Televisión de Galicia y la Televisión del Principáu d'Asturies van ufiertar un programa bien especial de Luar cola participación de Babel. Presentáu por José Ramón Gayoso, Sonia Fidalgo y nuesa Marisina.

Agora más que nunca precisamos celebrar esti 25 d'avientu colo que nos xune y la música que nos fai sentir especial. El programa va cuntar coles actuaciones de grandes artistes gallegos y asturianos, con Hevia, Joaquín Pixan y l'orquesta Tekilla, el grupu de baille tradicional Xeitu, Ambás y Ramsés Ilesias, y el coru mineru de Turón. Y pola parte gallega, cola orquesta Los satélites, Christian Escuderu, Susana Seivane y el grupu de baille Adail.

El vienres 25 d'avientu, a les 22h30 en TPA.